
Rada Miejska w Rogoźnie 
Radni - sesja 

Protokół nr 28/2020 

XXVIII Sesja w dniu 29 kwietnia 2020  
Obrady rozpoczęto 29 kwietnia 2020 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 21:55 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Zbigniew Tomasz Chudzicki 
2. Katarzyna Erenc-Szpek 
3. Henryk Janus 
4. Roman Kinach  
5. Longina Maria Kolanowska 
6. Sebastian Mirosław Kupidura 
7. Hubert Kuszak 
8. Maciej Adam Kutka 
9. Jarosław Łatka 
10. Adam Nadolny 
11. Krzysztof Nikodem 
12. Bartosz Perlicjan 
13. Paweł Wojciechowski 
14. Ewa Teresa Wysocka 
15. Łukasz Andrzej Zaranek 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
Pan Przewodniczący Łukasz Zaranek powitał wszystkich uczestników sesji przeprowadzanej w trybie 
zdalnym i przeszedł do kolejnego punktu. 
 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
Pan Henryk Janus zgłosił wniosek w kwestii formalnej dotyczący braku wizji, ponieważ obrady 
powinny być rejestrowane z obrazem i dźwiękiem, a jeżeli nie jest to możliwe to przy każdym 
głosowaniu powinno być sprawdzane quorum, radny dodał, że odpowiednim miejscem do zwołania 
sesji powinno być RCK, dlatego, że byłyby tam zachowane wszelkie obostrzenia dotyczące 
koronawirusa. Pan Przewodniczący wyjaśnił, że do wszystkich radnych został wysłany mail z 
informacją, że jeżeli znajdą się przeszkody do uczestniczenia zdalnego w sesji to udostępnione będzie 
miejsce w Sali nr 20 ze środkami do dezynfekcji. Pan Sekretarz Jagoda wyjaśnił, że co do dźwięku – 
można podejrzeć ze strony BIP, że wszyscy radni są doskonale słyszalni i jest to zgodne z ustawa o 
samorządzie gminnym. Radny Kutka zaproponował, by każdy z radnych potwierdził osobiście swoim 
głosem, że to właśnie on siedzi przed swoim komputerem. Pan Sekretarz podkreślił, że podstawowym 
programem, na którym pracują radni jest e-sesja 

Ze swej strony Pan Przewodniczący przedstawił porządek obrad sesji jak poniżej, 



 Zaproponowany porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Informacja Burmistrza Rogoźna dot. sytuacji związanej z COVID-19. 
4. Ocena działalności finansowej podległych jednostek GOPS, ZAMK, CUW, CIS, RCK. 

a) wystąpienia gości oraz dyskusja. 
5. Podjęcie uchwał w następujących sprawach: 

a) zmiany Statutu Gminy Rogoźno, 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej w Rogoźnie na rok 
2020, 

c) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej w trybie bezprzetargowym – 
działki nr 483/11 położonej w Rogoźnie 

d) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej w trybie bezprzetargowym – 
działki nr 2004/5 położonej w Rogoźnie 

e) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej w trybie bezprzetargowym – 
działki nr 65/11 położonej w Jaraczu 

f) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej w trybie bezprzetargowym – 
działki nr 118 położonej w Rogoźnie 

g) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej w trybie bezprzetargowym – 
działki nr 483/11 położonej w Rogoźnie 

h) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej w trybie bezprzetargowym – 
działki nr 83 położonej w Rogoźnie 

i) wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego - Gościejewo 68/1, w trybie 
bezprzetargowym 

j) wyrażenia zgody na nabycie działki gruntu nr 2187/7 – obręb ROGOŹNO 

k) wyrażenia zgody na nabycie działki gruntu nr 2437 – obręb ROGOŹNO 

l) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu 
lokalu użytkowego 

m) dopuszczenia zapłaty należności stanowiących dochody budżetu Gminy Rogoźno za pomocą 
innego instrumentu płatniczego, w tym instrumentu, na którym przechowywany jest pieniądz 
elektroniczny 

n) o udzielanie dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 
budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków (Parafia Rzymskokatolicka pw. Św. 
Stanisława Biskupa w Pruścach), 

o) o udzielanie dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 
budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków (Parafia  Rzymskokatolicka pw. 
N.M.P. Królowej Świata i Św. Małgorzaty w Parkowie) 

p) o udzielanie dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 
budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków (barokowa oficyna pałacowa – 
Michał Zimmerman). 



r)zmian w budżecie Gminy Rogoźno na rok 2020. 

 
6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o pracach w okresie międzysesyjnym 
7. Sprawozdanie Burmistrza Rogoźna o pracach w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania 

uchwał Rady. 
        8.   Interpelacje i zapytania radnych. 
        9.   Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
      10.   Wolne głosy i wnioski. 

11.   Zakończenie. 

Po zmianach zaproponowanych przez pana Przewodniczącego Łukasza Zaranka porządek obrad 
przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Informacja Burmistrza Rogoźna dot. sytuacji związanej z COVID-19. 
4. Ocena działalności finansowej podległych jednostek GOPS, ZAMK, CUW, CIS, RCK. 
5. Podjęcie uchwał w następujących sprawach: 
a) możliwości dofinansowania przez Gminę Rogoźno opracowania projektu przebudowy drogi 
powiatowej 
b) zmiany Statutu Gminy Rogoźno, 
c) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej w Rogoźnie na rok 2020, 
d) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej w trybie bezprzetargowym – działki nr 
483/11 położonej w Rogoźnie, 
e) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej w trybie bezprzetargowym – działki nr 
2004/5 położonej w Rogoźnie, 
f) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej w trybie bezprzetargowym – działki nr 
65/11 położonej w Jaraczu, 
g) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej w trybie bezprzetargowym – działki nr 
118 położonej w Rogoźnie, 
h) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej w trybie bezprzetargowym – działki nr 
483/11 położonej w Rogoźnie, 
i) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej w trybie bezprzetargowym – działki nr 83 
położonej w Rogoźnie, 
j) wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego - Gościejewo 68/1, w trybie bezprzetargowym, 
k) wyrażenia zgody na nabycie działki gruntu nr 2187/7 – obręb ROGOŹNO, 
l) wyrażenia zgody na nabycie działki gruntu nr 2437 – obręb ROGOŹNO, 
m) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu lokalu 
użytkowego, 
n) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej w trybie bezprzetargowym – działki nr 
483/6 położonej w Rogoźnie 
o) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej w trybie bezprzetargowym – działki nr 
483/12 położonej w Rogoźnie 
p) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej w trybie bezprzetargowym – działki nr 
1921/14 położonej w Rogoźnie 
r) dopuszczenia zapłaty należności stanowiących dochody budżetu Gminy Rogoźno za pomocą innego 
instrumentu płatniczego, w tym instrumentu, na którym przechowywany jest pieniądz elektroniczny, 



s) przedłużenia terminów płatności rat podatku od nieruchomości przedsiębiorcom, których płynność 
finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z 
powodu COVID-19 
t) zmian w budżecie Gminy Rogoźno na rok 2020. 
u) o udzielanie dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych 
przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków (Parafia Rzymskokatolicka pw. Św. Stanisława Biskupa w 
Pruścach), 
w) o udzielanie dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 
budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków (Parafia Rzymskokatolicka pw. N.M.P. 
Królowej Świata i Św. Małgorzaty w Parkowie), 
x) o udzielanie dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych 
przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków (barokowa oficyna pałacowa – Michał Zimmerman), 
6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z prac w okresie międzysesyjnym. 
7. Sprawozdanie Burmistrza Rogoźna o pracach w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania uchwał 
Rady Miejskiej. 
8. Interpelacje i zapytania radnych. 
9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
10. Wolne głosy i wnioski. 
11. Zakończenie 
 
Pan radny Kutka poddał pod wątpliwość, czy autopoprawki do porządku obrad powinny zostać poddane 
pod głosowanie? 
Pan Przewodniczący odpowiedział, że temat został kilkukrotnie przeanalizowany i sądzi, że nie. 
Radny Kuszak, zgodził się pod warunkiem, że nie ma zdania odrębnego innego radnego.  
 
3. Informacja Burmistrza Rogoźna dot. sytuacji związanej z COVID-19. 
 
Pan Burmistrz Roman Szuberski w krótkim wystąpieniu przedstawił sytuację i kroki podjęte w sprawie 
związanej z COVID-19. 

W związku z trwającą pandemią Covid 19 przedstawiam sprawozdanie z dotychczasowych działań 

Gminy Rogoźno mających na celu zapobieganie zachorowania koronawirusem w naszej Gminie: 

1. W dniu 05.03.2020r., Burmistrz Rogoźna wspólnie z pracownikiem ds. zarządzania kryzysowego 

uczestniczył w budynku Starostwa Obornickiego w wideokonferencji z Wojewodą Wielkopolskim 

Łukaszem Mikołajczykiem. Głównym tematem było omówienie sytuacji w województwie 

wielkopolskim w zakresie przygotowań placówek medycznych do leczenia pacjentów zakażonych 

koronawirusem.  

 

2. W związku z zagrożeniem rozprzestrzeniania się koronawirusa, w dniu 12.03.2020r., w UM odbyły 

się spotkania, na których Burmistrz Rogoźna przekazał wytyczne kierownikom jednostek 

organizacyjnych. W godzinach porannych odbyło się spotkanie z kierownikami GOPS, CIS i ŚDS. W 

godzinach popołudniowych na spotkanie z burmistrzem, kierownikiem Wydziału Oświaty, 

inspektorem ds. obrony cywilnej i zarządzania kryzysowego oraz sekretarzem gminy, przybyli 

dyrektorzy gminnych placówek oświatowych. Kierownicy jednostek otrzymali wytyczne odnośnie 

profilaktyki, środków ochrony osobistej i dezynfekcji, oraz organizacji pracy placówek. 



W dniu tym wydano Komunikat Burmistrza Rogoźna w sprawie działań zapobiegawczych 

i profilaktycznych w związku z rozprzestrzenianiem się koronawirusa, w którym zalecono 

ograniczenie wizyt osobistych nie tylko w budynku Urzędu, ale także w innych instytucjach 

publicznych i załatwianie spraw w formie elektronicznej lub telefonicznie. Zaapelowano o 

przestrzeganie wytycznych Głównego Inspektora Sanitarnego, poinformowano o uruchomieniu 

specjalnej infolinii w sprawie koronawirusa. 

W tym samym dniu Burmistrz Rogoźna wydał drugi komunikat z zaleceniem zawieszenia 

organizowania i przeprowadzania zebrań wiejskich w sołectwach na terenie gminy Rogoźno. W 

komunikacie tym znalazła się informacja o wydanych  zarządzeniach, poleceniach i komunikatach  

Wojewody Wielkopolskiego w związku z koronawirusem. 

 

3. W dniu 13.03.2020r. dokonano zakupu środków dezynfekcyjnych (płynów do dezynfekcji rąk i 

powierzchni) w ilości 551 ltr, wartości 13.720,65zł. Środki te rozdysponowano wśród wszystkich 

jednostek organizacyjnych gminy. 

 

4. W dniu 16.03.2020r. odbyło się posiedzenie Gminnego Zespołu Zarządzania Kryzysowego, którego 

głównym tematem było omówienie podejmowanych działań w zakresie ogłoszonego na terenie 

kraju stanu zagrożenia epidemicznego. Burmistrz Rogoźna omówił rozporządzenie Ministra 

Zdrowia o wprowadzeniu stanu epidemicznego, przygotowany w związku z tym swój komunikat,  

poinformował o zakończeniu kwalifikacji wojskowej. Z przedstawionego komunikatu Burmistrza 

Rogoźna wynika, że w trosce o zdrowie i bezpieczeństwo mieszkańców: 

a/  zamknięty dla interesantów zostaje Urząd Miejski,  

b/  zamknięte zostaje targowisko miejskie, 

c/  w ograniczonym zakresie funkcjonuje CUW i GOPS. 

W trakcie posiedzenia GZZK kierownicy poszczególnych jednostek (CIS, CUW, RCK, ZAMK, GOPS, 

ŚDS, Megawat, Aquabellis, Kier. Ośrodka za Jeziorem) omówili wprowadzone już własne działania 

w zakresie zapobiegania zagrożenia zakażenia koronawirusem. 

W tym samym dniu Burmistrz Rogoźna wydał Zarządzenie Nr OR.0050.1.53.2020 w sprawie 

zmiany sposobu pracy i obsługi interesantów w Urzędzie Miejskim w Rogoźnie. Z aktu tego wynika, 

że U.M. zostaje zamknięty dla interesantów, a w ograniczonej formie czynny będzie w poniedziałki 

od godz. 8.00 do 16.00, w pozostałe dni tygodnia od wtorku do piątku od godz. 7.00 do godz. 

15.00. 

 

5. W dniu 18.03.2020 roku Burmistrz Rogoźna wydał kolejny komunikat dla mieszkańców naszej 

Gminy, w którym informował, o aktualnej sytuacji epidemiologicznej na terenie gminy i powiatu 

oraz o funkcjonowaniu jednostek organizacyjnych gminy. 

 

6. W dniu 19.03.2020 roku Burmistrz Rogoźna w lokalnej telewizji internetowej wygłosił komunikat, 

w którym poinformował o aktualnej sytuacji w Gminie Rogoźno oraz o podejmowanych 

działaniach mających na celu zapewnienie bezpieczeństwa mieszkańcom. 

 



7. W dniu 20.03.2020r., poprzez rozwieszenie plakatów przypomniano o zamknięciu placów zabaw, 

siłowni plenerowych i innych obiektów sportowo-rekreacyjnych. 

 

8. W dniu 26.03.2020r. Burmistrz Rogoźna wydał komunikat, w którym kierując się troską o 

bezpieczeństwo zdrowotne mieszkańców zalecił odwołanie zebrań wiejskich jakie były planowane 

w kwietniu 2020 roku do czasu odwołania zagrożenia epidemicznego. Zaapelował także do osób 

z grupy ryzyka, którzy potrzebują pomocy o telefoniczne zgłaszanie swoich potrzeb do GOPS-u w 

Rogoźnie. 

 

9. W dniu 27.03.2020r. poinformowano mieszkańców gminy, że po wejściu w życie tzw tarczy 

antykryzysowej,  Burmistrz Rogoźna planuje powołanie zespołu, który zajmie się analizą nowych 

przepisów i przygotowaniem propozycji Rogozińskiego Pakietu Wsparcia „Pomagamy” 

skierowanego m.in. dla lokalnych przedsiębiorców. 

 

10. Zarządzeniem Nr OR.0050.1.63.2020 Burmistrza Rogoźna z dnia 30.03.2020r. dokonano 

rozdysponowania części rezerwy celowej utworzonej na zadania z zakresu zarządzania 

kryzysowego w kwocie 40 tys. zł. Kwotę tą Zarządzeniem Nr OR.0050.1.68.2020r. z dnia 

15.04.2020 podniesiono do 70 tys. zł. W ramach tej kwoty dokonano zakupu na potrzeby walki z 

koronawirusem środki wyszczególnione w załączniku do niniejszego sprawozdania.    

 

11. Z dniem 01.04.2020r. Urząd Miejski w Rogoźnie uruchomił darmową, telefoniczną pomoc 

psychologa. Projekt wprowadzono ze względu na trudną sytuację związaną z epidemią 

koronawirusa. Pomoc prowadzi psycholog z wieloletnim doświadczeniem w każdą środę i sobotę 

kwietnia. Dzwonić mogą wszyscy,(mieszkańcy Gminy Rogoźno i osoby przebywające na terenie 

gminy),  którzy potrzebują wsparcia i porady. 

 

12. Z dniem 01.04.2020r. w ramach podpisanego porozumienia rozpoczęły się czynności związane z 

dezynfekcją miejsc publicznych w Gminie Rogoźno szczególnie narażonych na rozprzestrzenianie 

się bakterii i wirusów (przystanki autobusowe – 18). W tym samym miesiącu dezynfekcji poddano 

ponadto budynki: UM, GOPS-U, CIS, CUW oraz toalety publiczne i ponownie przystanki 

autobusowe). 

 

13. W związku z zamknięciem targowiska miejskiego powstała inicjatywa Rogozińskiego Produktu 

Lokalnego czyli możliwości wpisania swojej firmy, oraz tego co oferuje, na listę dostępną na naszej 

stronie internetowej. 

 

14. W dniu 04.04.2020r. Burmistrz Rogoźna w lokalnej telewizji internetowej wygłosił komunikat, w 

którym poinformował o aktualnej sytuacji w Gminie Rogoźno oraz o prowadzonych działaniach 

profilaktycznych, zapobiegawczych i pomocowych. Kolejny komunikat w tej sprawie ukazał się 

11.04.2020r. 

 



15. W związku z wprowadzonym obowiązkiem zakrywania ust i nosa w przestrzeni publicznej podjęto 

decyzję o przygotowaniu (uszyciu) poprzez pracowników jednostek gminnych, sołtysów oraz 

wolontariuszy 18 tys. maseczek wielokrotnego użytku, dla wszystkich mieszkańców naszej gminy. 

Część uszytych maseczek została już przekazana i przygotowywana jest dystrybucja kolejnych.  

 

16. Wszystkie informacje dotyczące koronawirusa, w tym wprowadzane ograniczenia, codzienną 

sytuację epidemiologiczną powiatu przygotowywaną przez Powiatowego Inspektora Sanitarnego 

umieszczane są na stronach internetowych i na FB. 

 
Pan radny Maciej Kutka zapytał, jak wygląda sprawa wchodzenia na place zabaw i kiedy odbędzie się 
konserwacja placów zabaw, czy może odbyć się w tym czasie? 
Burmistrz wskazał, że przegląd placów przeprowadził wydział pana Pawła Andrzejczaka i jeżeli będzie taka 
konieczność to wszelkie naprawy w najbliższym czasie zostaną wykonane łącznie z dezynfekcją. 
 
4. Ocena działalności finansowej podległych jednostek GOPS, ZAMK, CUW, CIS, RCK. 
 
Pan radny Henryk Janus poprosił o wyjaśnienie zatrudnienia w CIS-ie, na co pani kierownik Krystyna 
Gromanowska wskazała, że ustało zatrudnienie 2 osób i 3 osoba, która była instruktorem przeszedł na 
emeryturę, ale powrócił po dwóch dniach z powrotem. Przeciętne zatrudnienie wynosi 7 osób, natomiast 
stan na koniec roku wynosił 5 osób. 
Pan radny Sebastian Kupidura poprosił o wskazanie pana dyrektora Marcina Matuszewskiego, jak 
skończył się rok 2019? Pan Matuszewski poinformował, że udało się rok zamknąć pozytywnie po 
uzyskaniu dodatkowej dotacji. 
 
5. Podjęcie uchwał w następujących sprawach: 
 
a) możliwości dofinansowania przez Gminę Rogoźno opracowania projektu przebudowy drogi 
powiatowej 
Pan Burmistrz Roman Szuberski określił, że po wykonaniu dwóch dróg, które będą realizowane wraz z 
powiatem, należy przygotować projekt na kolejną drogę i poddał do wyboru dwie, dodał że środki jakie 
przeznacza powiat na dokumentację tj. 300 tys zł na trzy gminy. Pan Paweł Andrzejczak powiedział, że 
projekt techniczny może wynosić wielokrotną wartość odcinka drogi Za Jeziorem do Owczechgłów. A 
jeżeli chodzi o koszty projektu, o które zapytał pan Kupidura, to należy się spodziewać w granicach 
wysokości projektu drogi na Studzieniec, a koszty całości podobnie jak Tarnowo – Karolewo. 
 
Głosowano w sprawie: 
możliwości dofinansowania przez Gminę Rogoźno opracowania projektu przebudowy drogi Owczegłowy 
- Rogoźno.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Krzysztof 



Nikodem, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
PRZECIW (2) 
Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 
 
Głosowano w sprawie: 
możliwości dofinansowania przez Gminę Rogoźno opracowania projektu przebudowy drogi Parkowo - 
Józefinowo.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 2, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (2) 
Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 
PRZECIW (7) 
Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Ewa 
Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Maciej Adam Kutka, Paweł 
Wojciechowski 
BRAK GŁOSU (1) 
Sebastian Mirosław Kupidura 
 
Głosowano w sprawie: 
możliwości dofinansowania przez Gminę Rogoźno opracowania projektu przebudowy drogi Parkowo - 
Józefinowo.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 2, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (2) 
Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 
PRZECIW (5) 
Roman Kinach , Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Longina Maria Kolanowska, Hubert 
Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 
BRAK GŁOSU (1) 
Sebastian Mirosław Kupidura 
 
Głosowano w sprawie: 
możliwości dofinansowania przez Gminę Rogoźno opracowania projektu przebudowy drogi powiatowej.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 



ZA (13) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Krzysztof 
Nikodem, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
PRZECIW (2) 
Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 
 
b) zmiany Statutu Gminy Rogoźno, 
Projekt uchwały został omówiony i przedstawiony przez Sekretarza Marka Jagodę. 
Radni zgłosili następujące wnioski do projektu, ponieważ nie zgadzali się z niektórymi zapisami: 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
radnego Henryka Janusa w sprawie parag 25 Regulaminu RM ust 1 zmienić z 7 dni na 14 dni przed 
kolejną sesją na przesłanie protokołu.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Paweł Wojciechowski 
PRZECIW (9) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Jarosław 
Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Maciej Adam Kutka, Bartosz Perlicjan 
 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
radnego Macieja Kutki w sprawie parag 25 Regulaminu RM ust 1 zmienić z 7 dni na 10 dni przed kolejną 
sesją na przesłanie protokołu.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 
PRZECIW (9) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Jarosław 
Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Ewa Teresa Wysocka 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
§ 25 ust. 2 otrzymuje brzmienie: „2. Radni mogą, w terminie do 2 dni przed najbliższą sesją, zgłaszać (w 
formie pisemnej i elektronicznej poprawki i uzupełnienia do protokołu oraz na sesji RM.  
 



Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 
PRZECIW (9) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Jarosław 
Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Ewa Teresa Wysocka 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
radnego Kupidury o usunięcie z ppkt h) słów "stempla pocztowego" i "albo".  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Longina Maria Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert 
Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Paweł Wojciechowski, Łukasz Andrzej 
Zaranek 
PRZECIW (3) 
Roman Kinach , Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Ewa Teresa Wysocka 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
radnego Janusa aby wykreślić z projektu uchwały z par 1 ust 1 ppkt B, D, F oraz I.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 
PRZECIW (10) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Jarosław 
Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
radnego Janusa aby par 1 ust 1 ppkt C i H umieścić zamiast "albo osobistego potwierdzenia odbioru w 
Biurze Rady lub od innej wyznaczonej osoby.” na "doręczenia przez pracownika urzędu lub inną 
wyznaczoną osobę" i w literze H usunięcie "stempla pocztowego, albo ".  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Krzysztof 
Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Adam Nadolny 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
radnego Henryka Janusa o z mianę § 25 ust. 2 otrzymuje brzmienie: „2. Radni mogą, w terminie do 4 dni 
przed najbliższą sesją, zgłaszać w formie pisemnej i elektronicznej poprawki i uzupełnienia do protokołu.” 
oraz w par 25 ust 1 zmienić z 7 dni na 14 dni".  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 
PRZECIW (10) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Jarosław 
Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
radnego Janusa w spr w par 5 załącznika do statutu nr 6 wykreśla się ust 2.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 2, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (2) 
Henryk Janus, Paweł Wojciechowski 
PRZECIW (11) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Hubert 
Kuszak, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz 
Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
radnego Henryka Janusa w par 46 Regulaminie RM wykreślić "reprezentuje Komisję".  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 



Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Paweł Wojciechowski 
PRZECIW (10) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Jarosław 
Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka 
 
Głosowano w sprawie: 
zmiany Statutu Gminy Rogoźno,.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Maciej 
Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, 
Łukasz Andrzej Zaranek 
PRZECIW (1) 
Henryk Janus 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Paweł Wojciechowski 
 
c) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej w Rogoźnie na rok 2020, 
Autorem powyższego projektu uchwały jest pan Przewodniczący – Łukasz Zaranek, który przedstawił 
potrzebę podjęcia takiej uchwały na wzgląd panującej pandemii koronawirusa. 
Po dyskusji, radny Henryk Janus i Maciej Kutka wnieśli następującą poprawkę: 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
radnego Janusa i radnego Kutki o pozostawienie treści tematów w marcu z adnotacją, iz temat nie został 
zrealizowany ze względu na koronawirusa..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam 
Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz 
Andrzej Zaranek 
 
Głosowano w sprawie: 
zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej w Rogoźnie na rok 2020,.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 



Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam 
Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz 
Andrzej Zaranek 
 
d) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej w trybie bezprzetargowym – działki nr 
483/11 położonej w Rogoźnie, 
 
Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej w trybie bezprzetargowym – działki nr 
483/11 położonej w Rogoźnie,.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Longina Maria Kolanowska, Sebastian 
Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Bartosz 
Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
BRAK GŁOSU (2) 
Roman Kinach , Adam Nadolny 
 
e) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej w trybie bezprzetargowym – działki nr 
2004/5 położonej w Rogoźnie, 
 
Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej w trybie bezprzetargowym – działki nr 
2004/5 położonej w Rogoźnie,.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Longina Maria Kolanowska, Sebastian 
Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Bartosz 
Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
BRAK GŁOSU (2) 
Roman Kinach , Adam Nadolny 
 
f) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej w trybie bezprzetargowym – działki nr 
65/11 położonej w Jaraczu, 
 
Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej w trybie bezprzetargowym – działki nr 



65/11 położonej w Jaraczu,.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Longina Maria Kolanowska, Sebastian 
Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Bartosz 
Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
BRAK GŁOSU (2) 
Roman Kinach , Adam Nadolny 
 
g) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej w trybie bezprzetargowym – działki nr 
118 położonej w Rogoźnie, 
Pan radny Paweł Wojciechowski zapytał, czy wywołanie tej uchwały nie spowoduje więcej szkód, niż 
pożytku? 
Pan kierownik Roman Piątkowski powiedział, że brak jest konkretnych przeciwskazań na oddziaływanie 
tej inwestycji na środowisko. 
 
Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej w trybie bezprzetargowym – działki nr 118 
położonej w Rogoźnie,.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Jarosław 
Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
PRZECIW (3) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Paweł Wojciechowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka 
 
h) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej w trybie bezprzetargowym – działki nr 
483/11 położonej w Rogoźnie, 
 
Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej w trybie bezprzetargowym – działki nr 
483/11 położonej w Rogoźnie,.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 



Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam 
Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz 
Andrzej Zaranek 
 
i) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej w trybie bezprzetargowym – działki nr 
83 położonej w Rogoźnie, 
 
Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej w trybie bezprzetargowym – działki nr 83 
położonej w Rogoźnie,.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam 
Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz 
Andrzej Zaranek 
 
j) wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego - Gościejewo 68/1, w trybie bezprzetargowym, 
 
Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego - Gościejewo 68/1, w trybie bezprzetargowym,.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam 
Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz 
Andrzej Zaranek 
 
k) wyrażenia zgody na nabycie działki gruntu nr 2187/7 – obręb ROGOŹNO, 
 
Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na nabycie działki gruntu nr 2187/7 – obręb ROGOŹNO,.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 



Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam 
Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz 
Andrzej Zaranek 
 
l) wyrażenia zgody na nabycie działki gruntu nr 2437 – obręb ROGOŹNO, 
 
Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na nabycie działki gruntu nr 2437 – obręb ROGOŹNO,.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam 
Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz 
Andrzej Zaranek 
 
m) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu lokalu 
użytkowego, 
 
Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu lokalu 
użytkowego,.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam 
Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz 
Andrzej Zaranek 
 
n) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej w trybie bezprzetargowym – działki nr 
483/6 położonej w Rogoźnie 
 
Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej w trybie bezprzetargowym – działki nr 
483/6 położonej w Rogoźnie.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 



Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam 
Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz 
Andrzej Zaranek 
 
 
o) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej w trybie bezprzetargowym – działki nr 
483/12 położonej w Rogoźnie 
 
 
Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej w trybie bezprzetargowym – działki nr 
483/12 położonej w Rogoźnie.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam 
Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz 
Andrzej Zaranek 
 
p) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej w trybie bezprzetargowym – działki nr 
1921/14 położonej w Rogoźnie 
 
 
Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej w trybie bezprzetargowym – działki nr 
1921/14 położonej w Rogoźnie.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam 
Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz 
Andrzej Zaranek 
 
r) dopuszczenia zapłaty należności stanowiących dochody budżetu Gminy Rogoźno za pomocą innego 
instrumentu płatniczego, w tym instrumentu, na którym przechowywany jest pieniądz elektroniczny, 
 
Głosowano w sprawie: 
dopuszczenia zapłaty należności stanowiących dochody budżetu Gminy Rogoźno za pomocą innego 
instrumentu płatniczego, w tym instrumentu, na którym przechowywany jest pieniądz elektroniczny,.  



 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam 
Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz 
Andrzej Zaranek 
 
s) przedłużenia terminów płatności rat podatku od nieruchomości przedsiębiorcom, których płynność 
finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z 
powodu COVID-19 
Pan radny Wojciechowski zapytał, czy pani skarbnik przewiduje obniżenia podatku dla przedsiębiorców w 
wysokości 50%? Pani Skarbni wyjaśniła, że na tą chwile jest wprowadzany tylko ten instrument z uchwały, 
czyli wydłużenie terminów, a jeżeli będą wpływały wnioski o umorzenia to wtedy nad takim projektem 
możnaby się zastanowić. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
w par 5 zgłoszenia o których mowa w par 3 należy dokonać nie później niż do dnia 31 lipca 2020.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof 
Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
BRAK GŁOSU (1) 
Hubert Kuszak 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
radnego Janusa w par 2 wykreślic słowa "po Covid-19 - do końca zdania".  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Krzysztof Nikodem, 
Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka 
PRZECIW (8) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Jarosław 
Łatka, Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan, Łukasz Andrzej Zaranek 
 
Głosowano w sprawie: 



przedłużenia terminów płatności rat podatku od nieruchomości przedsiębiorcom, których płynność 
finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z 
powodu COVID-19.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam 
Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz 
Andrzej Zaranek 
 
t) zmian w budżecie Gminy Rogoźno na rok 2020, wraz z autopoprawką nr 1 i nr 2, 
 
Głosowano w sprawie: 
autopoprawki nr 1.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam 
Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz 
Andrzej Zaranek 
 
Głosowano w sprawie: 
autopoprawki nr 2.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam 
Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz 
Andrzej Zaranek 
 
Pan Burmistrz określił, że budżet nie jestem niczym stałym i z pewnych inwestycji za jakiś czas będzie 
trzeba zrezygnować na rzecz skutków pandemii. Po udzieleniu informacji na kilka innych pytań radnych 
przez pana Burmistrza. 
Pan Przewodniczący w imieniu Klubu „Działamy dla Mieszkańców” odczytał wniosek z propozycją ujęcia 
wydatków gminy na rok 2020. 
 



Pan Wiceprzewodniczący Jarosław Łatka  przejął chwilowo prowadzenie sesji. 
Po przedstawieniu przez pana Zaranka  wniosku pan radny Kutka poprosił o przerwę. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
radnego Kutki o 30 minut przerwy.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 
PRZECIW (10) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Jarosław 
Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
kontrwniosek radnego Nikodema do wniosku radnego Kutki o 5 minut przerwy.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Jarosław 
Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
PRZECIW (5) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
radnego Macieja Kutki o 15 min przerwy.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Paweł 
Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka 
PRZECIW (6) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Bartosz 
Perlicjan, Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Adam Nadolny 
BRAK GŁOSU (1) 
Krzysztof Nikodem 
 
Zabierając głos pan radny Sebastian Kupidura powiedział, że jest zdumiony złożoną propozycją Klubu 



„Działamy dla Mieszkańców”, a pandemia w kraju spowoduje, że te pieniądze nie wrócą do budżetu. 
Radny Adam Nadolny wyjaśnił potrzebne zmiany – dotyczą one zakupu gruntów, placu zabaw w 
Owieczkach, o który pan radny Janus zabiega, wyposażenie szpitala, przydomowe oczyszczalnie ścieków, 
kanalizacja sanitarna i oświata. Radny podkreślił, że zmiany są dla całego społeczeństwa gminy a nie tylko 
dla jednego okręgu. Pan Kupidura wyjaśnił, że jest to niegospodarność 
 
Prowadzenie obrad przejął pan Przewodniczący – Łukasz Zaranek. 
Pan radny Chudzicki zgłosił wniosek o zakończenie dyskusji w tym temacie. 
 
Pan radny Kuszak zaznaczył, że w powyższym temacie nic nie zostało powiedziane ani wyjaśnione i 
poprosił radnego Chudzickiego o wycofanie swojego wniosku. 
 
Radny Chudzicki wniosek podtrzymał. 
Głosowano wniosek w sprawie: 
radnego Zbigniewa Chudzickiego o zakończenie dyskusji po radnym Hubercie Kuszaku.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 
Sebastian Mirosław Kupidura, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa 
Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
PRZECIW (4) 
Henryk Janus, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 
 
Pan radny Paweł Wojciechowski określił, że przyjęta decyzja przez Klub większościowy jest szkodliwa dla 
gminy. 
 
Pan radny Henryk Janus podkreślił, że działanie Klubu jest marnotrawstwem a nawet można to podpiąć 
pod podejrzenie popełnienia przestępstwa. 
Pan radny Kupidura poprosił pania skarbnik, o wyjaśnienie jaka będzie różnica pomiędzy kwotą, którą 
gmina mogłaby dołożyć do Różanej, a środkami jakie Klub przeznacza na inwestycje?  
Pani Irena Ławniczak poinformowała, że wkład własny gminy do ul. Różanej to ponad 800 tys zł , 
natomiast zadania z tabeli nr 3 to jest wkład własny gminy – a należy pamiętać o tym, że na samą oświatę 
brakuje 3,5 mln zł.  
 
Radny pan Maciej Kutka w swojej wypowiedzi poprosił radnych o przegłosowanie środków na drogę 
Różaną, bo dofinansowanie można utracić bezpowrotnie. Mimo to, że radni sa po różnych stronach radny 
wskazał, że jest to gra polityczna. 
 
Pan radny Kuszak podkreślił, że jeżeli radni tych środków nie przegłosują, to gmina straci 1,6 mln zł. 
 
Pan radny Wojciechowski złożył następujący wniosek: 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
radnego Wojciechowskiego o przełożenie sesji do poniedziałku do g 10:00.  



 
Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Henryk Janus, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 
PRZECIW (11) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 
Sebastian Mirosław Kupidura, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa 
Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Hubert Kuszak 
 
Pan radny Kutka zapytał burmistrza, czy to jest dobry wniosek? 
 
Pan Burmistrz Szuberski odpowiedział, że już wielokrotnie się w tym temacie wypowiadał i słowa są 
wciąż przekręcane, bo nigdy nic nie jest na 100% jak np. wpływy z podatków. Burmistrz dodał, że jeżeli 
jest dobrze, to jest za dobrze tak jak z drogą w Karolewie, a piątka radnych zajmuje się polityką a nie 
konkretnymi działaniami. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
Klubu Radnych "Działamy dla Mieszkańców" w sprawie zmiany załącznika nr 3 do uchwały budżetowej.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Jarosław 
Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
PRZECIW (5) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
Klubu Radnych "Działamy dla Mieszkańców" w sprawie zmiany załącznika nr 3 do uchwały budżetowej.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Jarosław 
Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
PRZECIW (5) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 
 
Głosowano w sprawie: 



zmian w budżecie Gminy Rogoźno na rok 2020..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Jarosław 
Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
PRZECIW (1) 
Henryk Janus 
BRAK GŁOSU (4) 
Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 
 
Głosowano w sprawie: 
zmian w budżecie Gminy Rogoźno na rok 2020..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Jarosław 
Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
BRAK GŁOSU (5) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 
 
u) o udzielanie dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 
budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków (Parafia Rzymskokatolicka pw. Św. 
Stanisława Biskupa w Pruścach), 
 
 Pan radny Kuszak zapytał, czy pieniądze przeznaczone na zabytki są znaczone i czy mogą być 
przeniesione na inny paragraf? 
Pani Irena Ławniczak poinformowała, że w planie finansowym była zabezpieczona kwota 100 tys zł i 
wniesiona zmiana o zwiększenie o 20 tys zł i nie są to znaczone środki. Radny Kuszak dopytał, czy w 
związku z tym, te środki mogłyby zostać przeznaczone na walkę z koronawirusem? Pani Skarbnik 
wskazała, że jeżeli chodzi o COVID-19 to została uruchomiona rezerwa celowa – zarządzeniem Burmistrza 
– 70 tys zł. 
Pan Hubert Kuszak zapytał, czy kwotę na zabytki można uruchomić w późniejszym czasie? Pani Ławniczak 
wskazała, że w październiku takie dofinansowanie byłoby bezsensowne, bo nie byłoby możliwości 
wykorzystania tych środków. 
Pan radny Kutka zapytał, czy pieniądze przeznaczone na zabytki, muszą być wykorzystane w danym roku, 
czy mogą zostać przełożone na za rok, a te z tego roku przeznaczone na COVID-19?  
Pani Skarbnik poinformowała, że to zależy od radnych, czy projekt uchwały zostanie przyjęty, czy też 
odrzucony. 
 
Przewodniczący zarządził 5 minut przerwy. 
 



Po przerwie pan Przewodniczący zaproponował, by kwotę na zabytki podzieli po 60 tys zł na każdy z 
kościołów. 
Pan radny Kutka zgłosił wniosek w sprawie zdjęcia tych środków z dofinansowania do kościołów i 
przeznaczyć je na walkę z COVID-19. 
Pan Przewodniczący poprawił pana radnego, że zmiany w budżecie już zostały przyjęte, a ta uchwała 
dotyczy zabytków, a w tym przypadku propozycja radnego musiałaby wynosić 0 zł. Radny Kutka wycofał 
swój wniosek. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
Przewodniczącego Łukasza Zaranka o przyznanie Parafi w Pruścach kwoty 60 tys zł.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Jarosław 
Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
PRZECIW (1) 
Maciej Adam Kutka 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak 
BRAK GŁOSU (1) 
Paweł Wojciechowski 
 
Głosowano w sprawie: 
o udzielanie dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych 
przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków (Parafia Rzymskokatolicka pw. Św. Stanisława Biskupa w 
Pruścach),.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Jarosław 
Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
PRZECIW (1) 
Maciej Adam Kutka 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak 
BRAK GŁOSU (1) 
Paweł Wojciechowski 
 
w) o udzielanie dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 
budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków (Parafia Rzymskokatolicka pw. N.M.P. 
Królowej Świata i Św. Małgorzaty w Parkowie), 
 



Pan radny Adam Nadolny zgłosił propozycję o przekazaniu 60 tys zł na prace konserwatorskie dla kościoła 
w Parkowie. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
radnego Adama Nadolnego o przyznanie Parafii w Parkowie 60 tys zł.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Jarosław 
Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
PRZECIW (2) 
Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura 
BRAK GŁOSU (1) 
Paweł Wojciechowski 
 
Głosowano w sprawie: 
o udzielanie dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych 
przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków (Parafia Rzymskokatolicka pw. N.M.P. Królowej Świata i Św. 
Małgorzaty w Parkowie),.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Jarosław 
Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, 
Łukasz Andrzej Zaranek 
PRZECIW (2) 
Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura 
 
x) o udzielanie dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 
budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków (barokowa oficyna pałacowa – Michał 
Zimmerman), 
 
Pan radny Nadolny zaproponował wniosek nie udzielenia dotacji dla Oficyny w Wełnie. 
Pan Przewodniczący poddał wniosek pod glosowanie. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
radnego Adama Nadolnego o nieudzielenie dotacji. 
 



Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Hubert 
Kuszak, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz 
Andrzej Zaranek 
PRZECIW (2) 
Henryk Janus, Paweł Wojciechowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka 
 
Głosowano w sprawie: 
o udzielanie dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych 
przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków (barokowa oficyna pałacowa – Michał Zimmerman),.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, 
Adam Nadolny, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
PRZECIW (4) 
Katarzyna Erenc-Szpek, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka 
 
6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z prac w okresie międzysesyjnym. 
 
Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej za okres od  25 lutego do 29 kwietnia 2020 roku. 
 
 
27 lutego - zebranie wiejskie w Parkowie 
28 lutego - XX-lecie powstania Powiatu Obornickiego 
28 lutego - wystawa Pana Roberta Ziółkowskiego Muzeum 
28 lutego - zebranie wiejskie w Słomowie (wiceprzewodniczący Jarosław Łatka) 
29 lutego - walne zebranie sprawozdawcze w OSP Parkowo 
1 marca - Dzień Pamięci Żołnierzy Wyklętych w Rogoźnie (wiceprzewodniczący: Jarosław Łatka, Zbigniew 
Chudzicki) 
2 marca - zebranie wiejskie w Jaraczu (wiceprzewodniczący Zbigniew Chudzicki) 
3 marca - zebranie wiejskie w Studzieńcu 
6 marca - Dzień Kobiet w Pruścach 
6 marca - Dzień Kobiet w Owczegłowach 
7 lutego - zebranie sprawozdawcze ROD Przemysław (wiceprzewodniczący Zbigniew Chudzicki) 
7 lutego - turniej na Orliku dla Natalki (wiceprzewodniczący Zbigniew Chudzicki) 
9 marca - dyżur w Biurze Rady (2 Mieszkańców) 



9 marca - zebranie wiejskie w Budziszewku 
16 marca - spotkanie z Burmistrzem Rogoźna ws. sytuacji związanej z COVID-19 w gminie 
30 marca - spotkanie z Burmistrzem Rogoźna ws. sytuacji związanej z COVID-19 w gminie 
3 kwietnia - spotkanie z Burmistrzem Rogoźna ws. sytuacji związanej z COVID-19 w gminie 
9 kwietnia - spotkanie z Burmistrzem Rogoźna ws. sytuacji związanej z COVID-19 w gminie 
14 kwietnia - spotkanie z Burmistrzem Rogoźna ws. sytuacji związanej z COVID-19 w gminie 
17 kwietnia - spotkanie z Burmistrzem Rogoźna ws. sytuacji związanej z COVID-19 w gminie 
24 kwietnia – zakończenie klas maturalnych w Liceum Ogólnokształcącym w Rogoźnie 
(wideokonferencja) 
 
 
7. Sprawozdanie Burmistrza Rogoźna o pracach w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania uchwał 
Rady Miejskiej. 

 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza Rogoźna  
w okresie międzysesyjnym  
 od 27.02.2020r. do 29.04.2020r. 
 

27 luty -udział w zebraniu wiejskim sołectwa Parkowo. 

28 luty -udział w uroczystych obchodach  20-lecia Powiatu Obornickiego. 

 -udział w zebraniu wiejskim sołectwa Słomowo. 

29 luty -udział w otwarciu charytatywnego turnieju RKS Wełna. 

 -udział  w Walnym Zebraniu Sprawozdawczym za rok 2019 jednostki OSP w Parkowie. 

01 marca - udział w  obchodach Narodowego Dnia Żołnierzy Wyklętych w Rogoźnie. 

02 marca - udział w  zebraniu  sołtysów  w UM. 

 -udział w zebraniu wiejskim sołectwa Jaracz. 

03 marca -udział w zebraniu wiejskim sołectwa Studzieniec. 

04 marca -udział w Naradzie Rocznej PSP w Obornikach. 

 -udział w zebraniu wiejskim sołectwa Boguniewo. 

06 marca -udział w uroczystości z okazji Dnia Kobiet w miejscowości Pruśce i Owczegłowy 

-udział  w Walnym Zebraniu Sprawozdawczym za rok 2019 jednostki OSP w Budziszewku. 

07 marca -udział w walnym zebraniu sprawozdawczym R.O.D. im. Przemysława.  

-udział w uroczystości z okazji Dnia Kobiet w miejscowości Karolewo, Słomowo oraz 
Gościejewo. 

9 marca -udział w zebraniu wiejskim sołectwa Budziszewko. 

10 marca - udział w wideokonferencji  Wojewody Wielkopolskiego w Starostwie Powiatowym dotyczącej  
postępowania podczas wystąpienia koronawirusa COVID-19. 

-udział  w spotkaniu roboczym w Starostwie Powiatowym w sprawie planowanej przebudowy 
drogi Rogoźno – Studzieniec. 

13 marca - udział w wideokonferencji  Wojewody Wielkopolskiego w Starostwie Powiatowym dotyczącej  
postępowania podczas wystąpienia koronawirusa COVID-19. 

-udział w Walnym zebraniu członków SJST „Komunikacja” 

Od 
13marca 

-wszystkie zaplanowane spotkania zebrania sołeckie  itp. zostały odwołane w związku z 
epidemią koronawirusa COVID-19. 



W tym okresie, oprócz bieżących spraw Gminy Rogoźno, na bieżąco ustalałem z członkami 
Gminnego Zespołu Zarządzania Kryzysowego sprawy dotyczące epidemii koronawirusa oraz jej 
przeciwdziałaniu na terenie naszej Gminy. Zajmowałem się również koordynacją, 
zamawianiem, rozprowadzaniem  środków ochrony indywidualnej (maseczek, przyłbic, płynów 
do dezynfekcji). Zajmowałem się również  sprawami dot. przeciwdziałaniu epidemii i jej  
skutkom na terenie naszej Gminy, które opisałem szerzej w odrębnym opracowaniu. 

16 marca, 
30 marca, 
3,9,14,17 
kwietnia 
 

 
- spotkania z Przewodniczącym Rady Miejskiej ws. sytuacji związanej z COVID-19 w gminie. 

24 kwietnia -udział w zakończeniu klas maturalnych w LO w Rogoźnie (wideokonferencja) 

28 kwietnia - udział w zdalnym posiedzeniu  KGFiR. 

29 kwietnia - udział w zdalnym posiedzeniu  KSSOiK. 
 
SPRAWOZDANIE Z UCHWAŁ W OKRESIE OD 27.01.2020 DO DNIA 26.02 2020 
 
a) Uchwała nr XXVII/254/2020 w sprawie ustanowienia nagród oraz wyróżnień sportowych 
b) Uchwała nr XXVII/255/2020 w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 
prowadzonych przez Gminę Rogoźno oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych, 
od dnia 1 września 2019 roku 
c) Uchwała nr XXVII/256/2020 w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie nieruchomości jako wkładu 
niepieniężnego do spółki gminnej, 
d) Uchwała nr XXVII/257/2020 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej w 
trybie bezprzetargowym - fragment terenu Targowiska Miejskiego "Mój Rynek" 
e Uchwała nr XXVII/258/2020 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego - ul. Rynkowa 
21/1 w Rogoźnie, w trybie bezprzetargowym, 
f) Uchwała nr XXVII/259/2020 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego - ul. wielka 
Poznańska 16/3 w Rogoźnie, w trybie bezprzetargowym 
g) Uchwała nr XXVII/260/2020 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej w 
trybie bezprzetargowym - część działki nr 1807/6 położonej w Rogoźnie, 
h) Uchwała nr XXVII/261/2020 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości 
gruntowej na mienie Gminy Rogoźno, tj. działki nr 25/11 obręb Gościejewo, 
i) Uchwała nr XXVII/262/2020 w sprawie Gminnego Programu Opieki nad Zwierzętami Bezdomnymi oraz 
Zapobiegania Bezdomności Zwierząt na terenie Gminy Rogoźno, 
j) Uchwała nr XXVII/263/2020 w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej stanowiącej przedłużenie 
ul. Szarych Szeregów, 
k) Uchwała nr XXVII/264/2020 w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej (ul. Stanisława Wilhelma 
Kolanusa), 
l) Uchwała nr XXVII/265/2020 w sprawie nadania nazwy dla skweru położonego w Rogoźnie, 
m) Uchwała nr XXVII/266/2020 w sprawie rozpatrzenia skargi, 
n) Uchwała nr XXVII/267/2020 w sprawie rozpatrzenia petycji, 
o) Uchwała nr XXVII/268/2020 w sprawie pozostawienia środków obrotowych za rok 2019 
samorządowego zakładu budżetowego Centrum Integracji Społecznej w Rogoźnie 
p) Uchwała nr XXVII/269/2020 w sprawie pozostawienia środków obrotowych za rok 2019 
samorządowego zakładu budżetowego Zarząd Administracyjny Mienia Komunalnego w Rogoźnie 



 

 

 
8. Interpelacje i zapytania radnych. 
BRAK 

 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 
Odpowiedzi na interpelacje odczytał pan Sekretarz Marek Jagoda: 
 

Nawiązując do Pańskiego zapytania nr 2/2020 dot, wniosku o przedstawienie opinii prawnej 

dotyczącej braku możliwości transmisji obrad sesji na serwisie youtube, informuję, że inspektor ochrony 

danych dla Urzędu Miejskiego w Rogoźnie wyraził gotowość spotkania z Panem, w celu przedstawienia 

stanowiska w tej sprawie. 

Z tego względu uprzejmie zapraszam Pana na spotkanie z inspektorem ochrony danych - w 

Urzędzie Miejskim w Rogoźnie w najbliższy czwartek, tj. 12 marca 2020 r. ok. godz., 13:00. 

W tej sprawie proszę kontaktować się z p. Markiem Jagodą - Sekretarzem Gminy lub z p., 

Maciejem Disterheftem - Zastępcą Kierownika Wydziału Organizacyjnego i Spraw Obywatelskich. 

Pan radny Henryk Janus jako autor odniósł się do zawartej odpowiedzi, informując iż jest ona nie na 
temat i błędna, dodatkowo brakuje opinii prawnej o którą prosił radny i brak jest danych dotyczących 
ponoszonych kosztów przez urząd na e-sesję i ewentualnych kosztów na transmisję przez serwis 
youtube. Pan Janus poinformował, że nie będzie uczestniczył w żadnych spotkaniach organizowanych 
przez Sekretarza, ponieważ brak jest odpowiedzi na interpelacje. 
 
Pan Sekretarz wskazał, że ow temat z panem Janusem był wielokrotnie dyskutowany – a jako przykład 
podał sesje w Aleksandrowie Kujawskim i wymierzenie kary w wysokości 40 tys zł za transmisję na 
kanale youtube. Pan Marek Jagoda powiedział, że nie czuje się osobą kompetentną by wchodzić w 
zakres obowiązków IODO, a spotkanie jest nadal aktualne by zaspokoić wiedzę radnego Janusa. 
Pan Henryk Janus podkreślił, że prosił tylko o opinie prawną dotyczącą transmisji na youtube, bo tysiąc 
gmin transmituje, a jedna osoba mówi że nie można 
Pan Sekretarz podkreślił, że nie będzie dyskutował z GIODO i nie będzie narażał gminy Rogoźno na by 
ryzykować zapłacenie kary. 
Pan radny Kuszak dodał, że Sejm RP też transmituje swoje obrady na youtubie. 
 
 

Odpowiadając na pismo z dnia 2 marca 2020 r. znak BR 0003.2 2020, za którym została przekazana 

interpelacja radnych Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 26 lutego 2020 r., dot. Rad Nadzorczych spółek: 

Aauabellis Sp. z o.o. oraz Megawat Sp. z o.o., w której zwrócono się o podanie: 

- ile czasu trwa obecna kadencja Rady i od kiedy została powołana w obecnych 

składach 

- jak zawierały się składy osobowe Rad Nadzorczych tych spółek w latach 2014-2020, uprzejmie 

informuję, że żądane dane dostępne są w publicznym rejestrze, tj. w Krajowym Rejestrze Sądowym, 

prowadzonym przez Ministerstwo Sprawiedliwości (https://ekrs.ms.aov.pl). 

https://ekrs.ms.aov.pl/


Ponadto informuję, że dla obu ww. spółek (zgodnie z umowami spółek) kadencja Rad Nadzorczych trwa 

trzy lata. 

 
Pan radny Paweł Wojciechowski podsumował, iż powołanie w skład Rady Nadzorczej czwartej osoby 
miało na celu usprawnić jej działanie i spowodować większe możliwości w pozyskiwaniu środków 
zewnętrznych?  
Burmistrz Roman Szuberski poinformował, że Rada Nadzorcza może składać się z 3 – 5 osób (są to 
specjaliści - ekonomista, specjalista ds. ochrony środowiska, radca prawny oraz mgr inż. ss. mechaniki). A 
wynik finansowy, który przedstawia na tą chwilę spółka ma całkowicie inny wymiar.  

 
Ad. Interpelacja 1/2/2020 

W związku z ponownym podjęciem tematu w sprawie wykonania dodatkowego oświetlenia 

przejść dla pieszych w Rogoźnie, wystąpiono do ENEA Oświetlenie Sp. z o.o. Rejon Oświetleniowy w 

Pile z prośbą o dokonanie aktualizacji kosztów oraz określenie terminu jego wykonania. Po 

otrzymaniu wyceny zostanie dokonana analiza możliwości sfinansowania ze środków bieżących 

doświetlenia przejścia dla pieszych przy RCK. 

Ad. Interpelacja 2/2/2020 

 Przeglądy placów zabaw stanowiących własność Gminy Rogoźno są przeprowadzane corocznie o 

       czasu ich wybudowania. W roku bieżącym przeglądy zostaną dokonane do  17.04.br. 

 

Pan Henryk Janus odczytał odp na swoją kolejną interpelację: 

 
W związku z ogłoszonym przez Prezesa Rady Ministfów stanem zagrożenia epidemicznego, mając na 
uwadze przejrzyste informowanie mieszkańców Gminy Rogoźno o działaniach z nim związanych, 
wnosimy o stworzenie na stronie www.rogozno.pl zakładki "KORONAWIRUS". Tego typu rozwiązanie 
bardzo dobrze sprawdza się w innych gminach, np. w Gminie Międzyrzecz. Ma to na celu zebranie 
wszystkich informacji i komunikatów w jednym miejscu. Uważamy, że zakładka ta powinna się znaleźć 
jako pierwsza patrząc od góry, gdyż jest to aktualnie temat, który najbardziej interesuje nasze 
społeczeństwo. Mieszkaniec, chcąc uzyskać informacje w kwestii koronawirusa, nie musiałby ich 
poszukiwać po całej stronie Gminy Rogoźno, czy profilu na Facebooku (gdzie niejednokrotnie przeplatają 
się z innymi informacjami), tylko miałby je zgromadzone w jednym miejscu. W związku z powyższym 
uważamy wniosek za zasadny 

 
Odpowiadając na pismo z dnia 20 marca 2020 r. znak BR.0003.3.2020, za którym została 

przekazana interpelacja radnych Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 18 marca 2020 r., dot. utworzenia na 
stronie www.fooozno.pl zakładki „Koronawirus", informuję, że: 
Dziękuję za pomysł, który jest pomocny w przekazywaniu informacji do mieszkańców. Zamiar 
utworzenia na stronie internetowej Urzędu zakładki z informacjami o koronawirusie pojawił się już 
wcześniej, z uwagi na rozwój epidemii tej choroby w Polsce. Taka zakładka została utworzona w dniu 19 
marca 2020 r. 

 
Pan radny Maciej Kutka zapytał Burmistrza, co sądzi o pomyśle dodaniu zakładki na stronie BIP 
dotyczącej koronawirusa, ponieważ pomysł ten został skrytykowany przez panią kierownik Renatę 
Tomaszewską? 

http://www.rogozno.pl/
http://www.fooozno.pl/


Pan Roman Szuberski poinformował, że utworzenie tej zakładki zbiegło się ze złożoną interpelacją, 
ponieważ Burmistrz polecił utworzenie jej trochę wcześniej i pan Szuberski powiedział, że nie odniósł 
wypowiedzi pani kierownik jako krytyki swojej decyzji. 

 
10. Wolne głosy i wnioski. 

 
Pan radny Sebastian Kupidura zapytał, czy UM przekazał Poczcie Polskiej dane dotyczące spisu 
wyborców?  
Pan Sekretarz poinformował, że na pierwszy wniosek przesłany przez Pocztę Polską zwykłym mailem 
odpowiedź z danymi nie została przesłana, ponieważ pismo zawierało braki, natomiast poprzez e-puap 
wpłynął drugi wniosek Poczty Polskiej tym razem podpisany przez dwie osoby uprawnione z załączoną 
decyzją Rady Ministrów – a że w świetle dzisiejszych przepisów nie jest przewidziane głosowanie 
korespondencyjne i Poczta Polska zażądała wysłania niezabezpieczonego pliku z danymi osobowymi, 
dlatego zostały skierowane trzy pisma – pierwsze do UDO, drugie do PKW oraz do Poczty Polskiej, na 
dzień dzisiejszy Urząd czeka na odpowiedzi. 
Pani radna Longina Kolanowska powiedziała, że Pan Premier dał zielone światło do otwarcia żłobków i 
przedszkoli i samorządy mają takie decyzje podjąć, radna zapytała Burmistrza co o tym sądzi? 
Pan Burmistrz odpowiedział, że jest to spraw świeża i będzie przedmiotem analiz i ostatecznej decyzji. 
Pan radny Zbigniew Chudzicki zapytał o warunki funkcjonowania OSiR-u w dobie pandemii i zakazu 
organizowania obozów i kolonii?  
Pan Szuberski poinformował, że obiekty sportowe będą mogły działać ale w ograniczonym zakresie, 
wymaga to oczywiście analizy, na którą dotychczas brakowało czasu, a jeżeli potrwa ta sytuacja dłużej to 
będzie trzeba rozważyć ograniczenie zatrudnienia. 
Pan radny Henryk Janus zapytał, gdzie można zakupić nowe flagi i za ile? Sekretarz poinformował, że na 
tą chwilę flagi są wykorzystywane na potrzeby gminy w czasie późniejszym będą rozdysponowane na 
terenie całej gminy m.in. w szkołach i do zakupienia w muzeum. 
Radny w swoim kolejnym pytaniu zapytał, jak wygląda sprawa nieodbytej sesji w dniu 9 grudnia?  
Pan Sekretarz poinformował, że Wojewoda jest niedostępny przez panujące ograniczenia dotyczące 
COVID-19. 
Pan Janus poinformował, że jest to znowu brak konkretnej odpowiedzi, podobnie jak w przypadku 
interpelacji youtube. Radny ponownie poprosił o przygotowanie opinii prawnej w tej sprawie. 
Kolejną sprawę jaką poruszył pan radny był brak nawodnienia przy nowo posianej trawie na boisku w 
OSiR tłumacząc że są to olbrzymie straty dla gminy.  
Pan kierownik Paweł Andrzejczak wyjaśnił, że system nawadniania jest podobny, co w Gościejewie 
jednak nie może być użyty, ponieważ podaje zbyt duże krople, dlatego czekano na opady deszczu. 
Pan radny poinformował, że czekanie na deszcz spowodowało, że trawa już wyschła. 
Pan Maciej Kutka zapytał, czy jeżeli jeszcze na tą chwilę znalazłyby się środki na ul. Różaną, to do kiedy 
byłoby podpisanie umowy? 
Burmistrz odpowiedział, że Wojewoda określił termin na 15 maja. 
Pan radny dopytał, czy w związku z taką sytuacją Burmistrz mając teraz większe kompetencje mógłby te 
środki na ul. Różaną zabezpieczyć bez udziału Rady? 
Pan Szuberski wskazał, że już to zostało zrobione i decyzja Rady jest w tej chwili wiążąca, a inne 
rozwiązanie byłoby możliwe gdyby Rada nie mogła się spotkać. 
Pan radny Sebastian Kupidura podkreślił, że pan Burmistrz zrobił wszystko, żeby ulica Różana otrzymała 
dofinansowanie, jednak stało się inaczej i stwierdził, że takie dofinansowanie już się nie powtórzy. 
Pan radny Kutka zapytał, czy skoro na Facebooku Burmistrza pojawiła się informacja o dofinansowaniu 
prac na ul. Różanej, to czy obecnie pojawi się informacja o jego utracie? 



Pan Roman Szuberski wskazał, że jest to bardzo śmieszne pytanie, ponieważ nie on zdecydował o utracie 
tego dofinansowania i pretensje powinny być skierowane w inną stronę a nie do organu, który zrobił 
wszystko żeby takie pieniądze zdobyć. 
Pan radny Paweł Wojciechowski powiedział, że klub większościowy jest przy Burmistrzu i Burmistrz 
również bierze odpowiedzialność za decyzję odrzucenia dofinansowania. 
Pan radny Jarosław Łatka podziękował za nadzór nad pracami na ul. Seminarialnej i Długiej i zapytał, czy 
pan Przewodniczący odpowiadał już na maila otrzymanego od jednego z mieszkańców w spr. nepotyzmu 
w Urzędzie? Pan Przewodniczący poinformował, iż wysłał pismo wydłużającego termin udzielenia 
odpowiedzi, by osoby, których sprawa dotyczy miały szansę się wypowiedzieć. 
Pan Wojciechowski zapytał, czy po spotkaniu Rady Szpitala przedstawiciel Pana Burmistrza mógłby 
przedstawić potrzeby? Pan Jarosław Łatka poinformował, że odbyło się zdalne posiedzenie, a drogą 
mailowa zostały przesłane materiały i jeżeli Radni sobie życzą to materiały zostaną Radnym przesłane. 
Na zakończenie pan radny Sebastian Kupidura poprosił Pana Przewodniczącego o rozważenie możliwości 
zorganizowania sesji w maju na Sali w RCK. Pan Łukasz Zaranek powiedział, że rozważy taką opcję. 
 
11. Zakończenie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rogoźnie trzykrotnym uderzeniem Laską Przewodniczącego zakończył 
obrady sesji. 
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